Bishop of Singapore: Assistant Bishop: Archdeacon of Singapore:

Vicar: Clergy: Rt Revd Dr Titus Chun Rt Revd Low Jee King Ven Daniel Wee Chun Chian

Revd Martin Jungnickel Revd Calvin Wee | Revd Tay Hong Ern



#### Church Theme 2023: "Redeemed to Worship"

"Let my people go, so that they may worship me." Exodus 8:1

4<sup>th</sup> & 5<sup>th</sup> February 2023 3rd Sunday before Lent

#### THE COLLECT

Eternal God, whose Son Jesus Christ is for all mankind the way, the truth, and the life: grant us to walk in his way, to rejoice in his truth, and to share his risen life, who is alive and reigns with you and the Holy Spirit, one God, now and forever. Amen.

#### Scripture Readings / Sermon Title:

E3, SES, E1 & E2:

OT/NT: Exodus 6: 6 - 8 Gospel: John 15: 5 - 8

"Being the Redeemed People of God"

#### Memory Verse:

"God said to
Moses, "I am
who I am. This is
what you are to
say to the
Israelites: 'I am
has sent me to
you.'" ... "This is
my name forever,
the name you
shall call me from
generation to
generation.""

Exodus 3: 14 - 15

# WELCOME

To all who have come to worship with us. We invite members and visitors to stay back after the Sunday worship services for refreshments and fellowship at the Manna House.

**vision**: In Christ we serve the COMMUNITY as a beacon of FAITH, HOPE & LOVE **mission**: To be a worshipping community that is grounded in God's Word, empowered by the Holy Spirit for sanctification, ministry and missions and is growing in Christ to reach out as a beacon of Faith, Hope & Love.

#### **Church Services**

#### English

Saturday E3: 2pm

SES: 5pm (Holy Communion)

<u>Sunday</u>

E1: 8am (Holy Communion) E2: 10.15am (Holy Communion)

#### Hokkien

Saturday

2pm (Holy Communion on 1<sup>st</sup> & 3<sup>rd</sup>)

#### Mandarin

Sunday

10.30am (Holy Communion on 1st& 3rd)

#### Children's Ministries

Saturday at 5pm Primary 1 - 6 in Daniel Room

Sunday at 8am

Pre-school (Age 4-6) & Primary 1 - 3 in Room 201
Primary 4 to 6 in Room 210
Youth ministry - The Creed in

Daniel Room

Sunday at 10.15am

Cradle Club (Toddlers) in Room 211
Pre- school (Aged 4 - 6) in Room 201
Primary 1 to 3 – in Daniel Room
Primary 4 to 6 – in Joshua Hall
Youth Cell – Tim Centre

#### WEEKLY

#### Online (Non-Holy Communion) Services

is available on Sundays from 3pm. YouTube channel: <a href="mailto:bit.ly/shconline">bit.ly/shconline</a>

The podcast (audio of the sermon only) will be available each Tuesday.

Podcast: https://sthildas.org.sg/glory-to-god/podcasts/

#### ALL ARE WELCOME!

#### **TUESDAY**

\*Fish (Prayer Meeting) // 9am on Zoom (Contact Tina Kong @ 97780818)

\*Fire Place (Bible Study) - "Sermon on the Mount" // Facilitators: John Teo & Chan Mun Seng //10 - 11.30am on Zoom

#### **FRIDAY**

\*Men's Breakfast Fellowship // 7.15am to 8.15am

\*YASH (Young Adults of St Hilda's) Bible Study // 8pm to 10pm

\*(Please contact the church office for details.)

#### ANNOUNCMENTS

#### SERMON SERIES ON THE BOOK OF EXODUS

In preparation for next week, please read Exodus chapters 1 and 2.

#### **WORSHIP & PRAYER EVENING**

Join us for a night of prayer and praise together with our brothers and sisters at Marine Parade Christian Centre (MPCC) - 100 Tembeling Road Sanctuary (L3).
Tuesday, 7 February 2023 at 8pm

#### YOUTH CELL GROUP

New Day Ministry has an interim Sunday Youth Cell Group that takes place during the E2 Service (10.15am-12nn) every Sunday at Tim. Centre. We are launching this on 5<sup>th</sup>February.

We hope to use this platform to eventually help youths to integrate into New Day Ministry that takes place on Saturdays at 3.30pm.

Parents who attend E2 Service please do encourage your youths to join this cell group.

#### **CHURCH CAMP 2023**

Dates/Venue: 2<sup>nd</sup> to 5<sup>th</sup> June at Renaissance Hotel, Johor Bahru Speaker: Revd Dr Joshua Sudharman

#### MEDICAL, DENTAL & TEACHING MISSION

Dates: Monday, 20th to Saturday, 25th March 2023 Place: Cambodia, Svay Prahout. Please contact: Mr Leslie Peters at 90013003 / email to: omega51@gmail.com

#### MARRIAGE PREPARATION COURSE

This course is compulsory for couples who wish to get married in St Hilda's Church.
Course Dates: 6 sessions,
Saturdays from 9:30am -11:30am.
18<sup>th</sup> Feb. to 25<sup>th</sup> March 2023.
Please register with the church office by 4<sup>th</sup> February.

#### **ANNOUNCMENTS**

#### OUR WIDER FAMILY...

#### PROVINCIAL SUNDAY (5 February 2023)

We thank the Lord for the work He has been doing through the dioceses within the Province of South East Asia. Let us uphold in prayer our Province of South East Asia. (*Please see insert*)

If you wish to make a free-will offering towards the work of our Province, you may give via the church. Please indicate 'Provincial Sunday 2023' as a reference for your giving.

#### CARING FOR SEXUAL MINORITIES IN RELIGIOUS COMMUNITIES

Bible Graduate School of Theology (BGST) is holding a free webinar by Dr Ng Liang Wei on caring for sexual minorities. The details are here: https://fb.watch/i1\_LJOsM3v/The webinar on Friday, 10 Feb 2023 is a "teaser" session for a 4-session in-person seminar on the same topic: -

https://www.theologyforlife.sg/courses/sexualityinacommunityoffaith-eg101 The cost for the in-person seminar is \$480.

#### GIVING

#### OFFERTORY

The 4 different payments methods which you may contribute -

- + Cash put in an envelope, set it aside and bring it to church
- + Cheque Write to "St Hilda's Church" and mail it to: 41 Ceylon Road S (429630)
- Electronically
- i) St Hilda's Church DBS Account No.: 004-006227-2
- ii) via PayNow



iii) Using your bank's internet banking or mobile banking app. Enter UEN T08CC4076F at the PayNow transfer screen and verify St Hilda's Church as recipient before confirming the transfer.

#### PRAYER BULLETIN

#### Church

- We thank the Lord for the work He has been doing through the dioceses within the Province of South East Asia as we celebrate Provincial Sunday this week. May we continue to fix our eyes on God who is sovereign.
- Petition our Heavenly Father to grant Bishop Titus Chung a discerning spirit to know the will of God that is good, acceptable, and perfect and anoint your shepherd with godly courage in leading the Anglican Diocese of Singapore.
- Pray for the Church to arise and shine to preach the gospel and to go to the highways and byways to share the message of God's love for the oppressed, socially marginalised, the poor and the disabled.
- Pray for the global church to find strength in their sufferings, due to persecution, staff shortages, financial cutbacks during the covid restrictions and coping with health issues.
- Pray for the General Synod of the Church of England meeting this week. May the leaders of the Church remain faithful to God's Word.

#### World / Singapore

- Pray for Myanmar as the civilians forge on two years after a coup d'état took place on 1st February 2021. Pray for protection against airstrikes, bombardments and mass burning of villages and churches.
- Pray for Ukraine for God's intervention to stop the war.
- Beseech our Heavenly Father to bring two full time teachers who
  have a heart to teach the children in Cambodia. Pray that one of
  the teachers can be groomed by our sister Constance to be her
  successor, so that there will not be issues of successorship.
- Pray for Singapore's borders to be secured from any invasion from a foreign country as we remember the upcoming 81st anniversary of the Japanese invasion on 15th February 1942
- Pray against an epidemic of acute respiratory illnesses from forming into clusters particularly after the Chinese New Year and for the healing of the 53 pupils and 2 staff members of the Nanyang Primary School.

#### SHC

- Pray for God's anointing to come upon Rev Martin, Calvin Wee, Hong Ern and our pastoral staff.
- Pray that God will fuel them and empower them to soar higher during challenging times and be a source of strength for the flock.
- Pray for Pastor Allison as she rests in God's presence to make swift recovery and to be a source of inspiration as she trust in you.
- Pray for those that are sick in spirit, soul or body that Jesus will heal them.









# ▼▼ Special thanks to the 7 volunteers (Michelle, Tina, Wilson, Janice, Pat, Oi Har & Patricia) for their hard work ushering and assisting the elderly residents during the CNY Lunch Celebration at Grand Mercure Singapore Roxy on 2 February 2023.

Thankful to God for their faithful service! >>





# FIXING OUR EYES ON JESUS Hebrews 12:2



### DIOCESE OF SABAH

Diocesan Bishop: The Most Revd Datuk Melter Jiki Bin Tais Assistant Bishop: The Rt Revd John Yeo

#### THANKSGIVING & PRAISE

- Synod meeting in person after reopening.
- 2.Though churches were largely in lockdown, the Lord added to the churches church and society. significant number of new believers.
- 3.Despite challenges from the pandemic, we thank and praise the Lord for enabling the Diocese of Sabah to continue in our development projects which include new church buildings and extension works.
- ordination of 6 priests and 2 deacons, licensing of 9 pastors in 2022. We rejoice at the 1st ordination conducted in Nunukan, Kalimantan, Indonesia.
- Diocesan some events conducted in person or hybrid, we rejoice in the favourable response from the Diocese. We thank the Lord for record high attendance at the BM prayer conference and youth conferences.

#### INTERCESSION

- 1.Thank the Lord for a fruitful Diocesan 1.Pray for all churches that we will seize every opportunity to reach out to the younger generation, intentionally discipling the next generation of clergy, pastors and leaders in the
  - 2.Pray that the whole Diocese will embrace a clear common vision as we move towards creating Area Dioceses. Pray for the Diocesan leadership to be endowed with wisdom from the Lord to strategize for optimum growth.
- 3.Ask for steady provision of financial resources, 4.We thank and praise God for the land and properties for the expansion work of the church.
  - 4. Empowering of laity and raising up of full time ministers for the works of ministry and mission, including marketplace ministry. Pray that the Diocese will utilize all means possible and permissible to this end.
  - 5.Pray that the Diocese will through mission schools, church-run vision schools, any social outreach and welfare efforts to touch the unchurched and stay relevant to our society.



#### DIOCESE OF KUCHING

Diocesan Bishop: The Rt Revd Datuk Danald Jute Assistant Bishop: The Rt Revd Nelson Ugas Bulang The Rt Revd Andrew Shie

#### THANKSGIVING & PRAISE

one Priest in March and April 2022 respectively.

- 2.Graduation of three seminarians from STM, and lay leaders with Certificates and Diplomas from various theological colleges.
- 3.For the many years of faithful service of Archdeacon Stanley Bunseng and Rev. Canon Dennis Gimang who retired last year.
- 4.The collation and installation of two Archdeacons and two Canons, and the creation of Upper Central Sarawak Archdeaconry and a mission district.
- 5.The 23rd Biennial Diocesan Women's Fellowship was successfully held in Miri.
- 6.The consecration of Rt. Rev. Andrew Shie as an Assistant Bishop in September.

#### INTERCESSION

- 1.Ordination of six new Deacons and 1.The rebuilding of the House Of Epiphany, Kuching as our Diocesan Theological College, along with other building projects.
  - 2.HTBB church planting in Kuching
  - 3.Seminarians in training at Seminari Teologi Sabah, Kota Kinabalu and Seminari Teologi Malaysia, Seremban and those in our Internship Programs.
  - 4.Mission work in Sarawak, Brunei and West Kalimantan.
  - 5.Mission schools for heads of schools, Management Boards, teachers and students.



#### DIOCESE OF SINGAPORE

Diocesan Bishop: The Rt Revd Dr Titus Chung Khiam Boon Assistant Bishop: The Rt Revd Low Jee King

#### THANKSGIVING & PRAISE

#### 1.Partnership in new parish-groupings in 1. Diocese of Singapore creating new opportunities for relationships and collaborations

2.As Singapore emerges from the shadow of COVID19 and all the restrictions that have accompanied the pandemic, our parishes are slowly returning to more normal practices.

3.November 2022 ordination of 32 candidates, with 28 coming from the deaneries, consisting of 15 from Indonesia, 9 from Nepal, 2 from Thailand and 2 from 3. Missions / Deaneries Cambodia.

4.Praise God for His financial provision for the purchase of a hotel for Anglican Theological College Indonesia and the construction of St Andrew's School, Niki-Niki.

5.Ongoing effort to be effective in evangelism and growth of parishes, including church planting.

#### INTERCESSION

Area Groups with a focus on inter-parish community and support.

Clergy, deaconesses, pastoral staff to cope under considerable stress as we continue to face new challenges and ever-changing working conditions.

2. School Principals & Senior Leadership Team

Wisdom and courage to lead the team in fulfilling Christian education mission.

More workers to serve in the various missions outputs, English centres, dormitories.

4. Community Services

Enhancing end-of-life palliative care in Nursing Homes and Home Care Services; strengthening of pastoral and spiritual care for staff and beneficiaries in every centre; divine grace and miraculous intervention for challenging cases of autism and psychiatric illness.



#### DIOCESE OF WEST MALAYSIA

Diocesan Bishop: The Rt Revd Dr Steven Abbarow Assistant Bishop: The Rt Revd Dr Jason Selvaraj

The Rt Revd Dr Stephen Soe Chee Cheng

#### THANKSGIVING & PRAISE

post-pandemic 1.Following a members, money and ministries are returning to church life. An Ordination at All Saints' Church KL saw an addition of 14 new priests and deacons, and one deaconess added. Baptism numbers are returning to the churches. Mission work continued in

2.We give thanks and pray for the diocesan clergy and lay leadership to stay focussed and to re-ignite the Mission and Ministry of the Diocese as set out in the Diocesan Theme 2021-2030, "Behold, I Make All Things New!".

3. We give thanks for the courageous and steadfast leadership of Bishop Steven. His perseverance and passionate push for the furtherance of the gospel throughout the Diocese is most inspiring; leadership by example.

#### INTERCESSION

setting, 1.For the desired goal of the Diocesan Theme (2021-2030) to bear fruit. Pray that all Clergy, Deaconesses, PCCs, Diocesan Committees and board members will work together with dedication towards growth in discipleship, godly leadership, and new church plants.

Perak interiors and Cameron Highlands 2.Pray that the Lord will heal Bishop Steven and amongst the Orang Asli. We give thanks! sustain him to complete his episcopacy with distinction. Bless his wife, Anne and their children. Pray also for Bishop Jason Selvaraj and Bishop Stephen Soe that the Lord will bless them with His grace, good health and goodness.

> 3.Theological Training: Seminari Theoloji Malaysia, St Paul's Theological College and the Diocesan lay training and leadership development program, AIM (Anglican Institute of Ministry) that students of biblical studies will be sufficiently equipped in the mission field in whatever capacity and wherever God leads them.

> 4.For Diocesan Children's Ministry and Youth Ministries in the Diocese. Pray for effective outreach work amongst children and youths; that they will grow up to know Christ and put their trust in Him.

> 5.For empowerment and effectiveness in diocesan social ministries. Pray for compassionate responses, training of staff, increased manpower and good financial support.

#### **Archbishop's Message 2023**

Fixing our eyes on Jesus, the pioneer and perfecter of faith. For the joy set before him he endured the cross, scorning its shame, and sat down at the right hand of the throne of God. Hebrews 12:2

Light houses are essential to all seafaring vessels, especially before the availability of modern navigation technologies. A light house gives bearing and direction to ships, a sense of certainty, especially in the midst of storms and darkness. It helps the captain to stir the ship towards safety or away from danger.

The world that we live in today, is faced with multiple challenges. With changing values and changing laws, from issues concerning human sexuality to human sufferings, aggravated by the effects of wars and the pandemic, we find ourselves as a Province, engulfed in unprecedented storms and darkness. All these developments surrounding us in our region and within our Anglican Communion, demand us to keep our bearing right as God's Church and God's people in the world. Who can provide us the direction, assurance and strength we so desperately need amidst the shaking of our faith? How can we and our future generations navigate through turbulent waters of faith, mission and economic hardships ahead? Thanks be to God for Jesus, who is "the pioneer and perfecter of our faith". What He has began in us (pioneer), He will also see us through (perfecter).

Jesus is the Light of the world (John 8:12). He alone is the Way, the Truth and the Life (John 14:6). He is therefore the immovable Lighthouse to the Church. I encourage us to fix our eyes on Jesus. Hold on to His infallible, timeless words, unwavering in our trust in Him. I urge us as a Province, in this coming year of 2023 and beyond, to focus on Jesus and His words, to focus on the non-negotiable essentials in carrying on the Great Commission in our region, and to make known Christ and His love in our respective context.

Turn your eyes upon Jesus. Do not focus on the storms. For our Jesus sat down at the right hand of the throne of God and He reigns! He is so much bigger than the storms. He is faithful and trustworthy. He will never leave us nor forsake us.

May the peace of God which surpasses all understanding fills your hearts and mind, now and always.

to mante

The Most Revd. Datuk Melter Jiki Tais
Primate of the Province of the Anglican Church in South East Asia
Bishop of Sabah

# 中文部周刊

圣希达堂 ST HILDA'S CHURCH

2023 异象: 操练

常敬拜经历主 建关系有幸福 常改进成大福

结果:更爱神 爱人 传福音

# 华语堂圣餐崇拜 2月5日(主日)上午10时30分

官召 公祷书第26页第2-3 段 凌耀辉弟兄 认罪 第27页第 4 段 , 6-7 段 凌耀辉弟兄 解罪 郑鸿恩牧师 第30页第 8 段 祝文 大斋节前第三主日 凌耀辉弟兄 敬赞 陈庭绿姐妹 读经 歌罗西书 1:16-17, 刘碧兰姐妹 希伯来书 1:2-3 福音 马太福音 5:13-20 郑鸿恩牧师 证道 郑鸿恩牧师 以荣耀的 上帝为乐

信经	尼吉亚信经	凌耀辉弟兄
问安	公祷书第35页第18段	郑鸿恩牧师
奉献	奉献礼文	陈庭绿姐妹
圣餐	公祷书第36页第21段	郑鸿恩牧师
祝福		郑鸿恩牧师
报告	家事报告	陈秀燕传道
散会		陈庭绿姐妹

本周主礼	牧师/ <u>耀辉</u> 传道/心莲
本周副领	佩玲
本周 招待	美莲/駿晨 光全/淡莹

下周值勤表 2月12日 早祷崇拜

讲员 郑鸿恩牧师

题目 为何神说要

荣耀自己?

经文 代上

16:23-29; 约17:1-5,24

主礼 永铃

主领 莱金/志娟

副领

代祷 秀燕

读经 丽莹

招待 咏宣/家恒 文菁/庭绿

见证 彩娟

本堂使用圣经版本 《和合本修订版》 新加坡教区主教:章剑文主教(博士) 牧正: Revd Martin Jungnickel

中文部教牧:郑鸿恩牧师(主理华语堂/福建堂)、 杜淑兰传道 (福建堂)、陈秀燕传道 (华语堂)

> 41 Ceylon rd Singapore 429630 YouTube频道:"圣希达堂中文部"

> > Tel:(65)6344 3463

# 福建堂圣餐崇拜 2月4日(六)下午2时正

官召 何爱桃姐妹 公祷书第26页第2-3 段

第27页第 4 段 , 6-7 段 认罪 何爱桃姐妹

解罪 郑鸿恩牧师 公祷书第30页第 8 段

敬赞 张宝珠姐妹

广福 诗篇 46:8-11 李秀卿姐妹

读经

福音

马可福音 6:30-34 郑鸿恩牧师

证道 "要知道

我是上帝"

郑鸿恩牧师 问安

奉献 张宝珠姐妹

公祷书第36页第21段 圣餐 郑鸿恩牧师

祝福 郑鸿恩牧师

杜淑兰传道 家事报告 报告

散会

详情请洽办公室

张宝珠姐妹 丹戎禺社区交通车 每周六1.30pm/4pm在大牌1号、大牌12号接送

傅亚瑞弟兄

郑鸿恩牧师

本周副领	炎成
本周	秀卿/
招待	爱桃/丽珍

福建堂 下周值勤表 2月 11日 早祷崇拜

讲员 林国兴牧师

题目 向今天说YES

经文 哀3:23-25

主礼。爱桃

汉星/爱桃 主领

副领

读经 爱霞/丽珍

招待 秀卿/

燕丽/秀凤

#### 大斋节前第三主日

永生的上帝,圣子耶稣基督,是全人类的道路,真理和生命; 求主使我们行在祂的真道上,在真理中得着喜乐,并能活出主复活 的生命。主耶稣与圣父,圣灵,一同永生,一同掌权, 独一的上帝,世世无尽。阿们。

# 家事报告

#### 1. 恭贺

华语堂 祥兴夫妇的女儿诗文姐妹于2月4日(六)诞下一名女婴: Luna Lim。我们一同享受这份新生儿所带来的喜悦,也求主带领赐福这家庭!

#### 2. 2023年教省主日

我们为着神藉着东南亚教省属下的各教区所成就的工作,向主献上感恩。若您愿意奉献给教省的事工,可通过教会进行奉献。请在奉献时注明 "Provincial Sunday 2023"。此奉献将在下周崇拜,即2月11、12日收取。

#### 3. 星期三恩典班分享《启示录》、《诗篇》 启示录Z00M课程日期: 2月8、15、22日, 3月1日(三)8-9. 30PM

特邀导师: 余发平牧师(博士)

课程介绍:《启示录》帮助信徒了解历史,看到将来的影子,免受异端的欺哄与有盼望地面对逼迫。它也同时帮助信徒更积极传福音和敬拜永恒的上帝。课程的分题为:

8/2 第一讲 《启示录》的导论;天上的基督与地上的教会(1-3章)

15/2 第二讲天上的预备与地上的患难(4-18章)22/2 第三讲患难中的插曲(7章)与间奏(12章)1/3 第四讲天上的婚宴与地上的末世(19-22章)

请大家踊跃出席,Z00M链接将会发在教会WhatsApp群组,敬请留意。请向木钦/永铃/彩娟报名。

#### 4. 中文部委员及组长线上会议

日期: 2月12日(主日)

时间: 3-4.15PM 中文部委员会议; 4.15-5PM 领袖组长牧养会议请委员、组长、副组长们预留时间,准时出席。

#### 5. 幸福小组招募同工

- A. 您愿意**开放自己的家**举办幸福小组?
- B. 您有亲朋好友能**邀请**,并陪伴他们一起参与8堂课?
- C. 您有负担要**服事**? (帮忙招待/预备食物/带游戏/买礼物···等) **欢迎您的加入! 有意愿者请向办公室报名。**

## 一次欢迎,永远欢迎!

主日	10.30am 喜乐豆(Preschool) 4pm 门训基础A班	志娟/春景 淑兰传道	
周一	8pm 门训基础B班	晋凌	
周二	7. 30pm 甘榜安南小组	永铃/美莲	
周三	10am 教会小组 8pm 后港小组 8.30pm 基督恩典分享班	秀卿/爱霞 莱金/碧兰 木钦/彩娟/ 永铃	
周四	8pm 友诺士小组	松和/崇文	
周五	8pm 华福线上祷告会 8pm 加东小组 8pm 青成年小组	每月第一周五 耀辉/炎成 翊希/庭绿	
周六	10.30am 线上儿童主日学 (Primary 1-6)	秀燕传道/咏宣	
欲知更多详情,请向办公室或负责人询问。			

### 奉献方式

- 1. 现金投入主日奉献箱
- 2. 支票, "St Hilda's Church"请在背后注明"Chinese"
- 3. 电子转账, St Hilda's Church DBS Account No. 004-006227-2
- 4. 电子转账PayNow, UEN T08CC4076F, 请注明 "Chinese"
- 5. 电子转账扫码,







# 仰望耶稣

希伯来书12:2



#### 大主教信息 2023

仰望为我们信心创始成终的耶稣(或作:仰望那将真道创始成终的耶稣)。他因那摆在前面的喜乐,就轻看羞辱,忍受了十字架的苦难,便坐在上帝宝座的右边。 (希伯来 12: 2)

灯塔对所有海上船只来说都是不可缺的, 尤其是在现代导航技术运行之前。灯塔为船只提供方位和方向, 一种确定感, 尤其是在暴风雨和黑暗当中。它可以帮助船长将船驶向安全或远离危险。

我们今天所活的世界里面临着多重挑战。随着价值观和法律的变化,从有关人类性别的问题到人类苦难,再加上战争和流行病的影响,我们发现我们的教省,陷入了前所未有的风暴和黑暗之中。在我们地区和普世圣公会中,所有这些围绕着我们的发展,要求我们作为上帝的教会和上帝的子民,在这世界上保持正确的立场。谁能在我们信心动摇中给予我们在迫切当中所急需的方向、印证和力量呢?我们和我们的子孙后代如何才能在信仰、使命和经济困难的汹涌水域中航行?感谢上帝赐下耶稣,祂是"我们信心的创始成终者"。祂在我们里面所开始的(创始),最终也会帮助我们成就(成终)。

耶稣是世界的光(约翰八章十二节)。唯独祂是道路、真理和生命(约翰十四章六节)。因此,祂就是教会不可移动的灯塔。我鼓励我们定睛于耶稣身上。紧握着祂那无误、永恒的话语,坚定不移地信靠祂。我敦促我们身为教省的,在这2023年及往后,注视耶稣,专注祂的话语,及在我们的地区中担起那不可妥协的终极大使命,并在我们各自的背景下让人们都认识基督及祂的爱。

将你的眼睛转向耶稣。不要专注于所陷的风暴。因为我们的耶稣"坐在上帝宝座的右边"为王, 祂掌权! 他远超过一切风暴。 祂甚信实和值得被信赖的。祂永远不会离开我们, 也必不会憋下 我们。

愿上帝出人意外的平安, 充满你的心思意念, 从现在直到永远。

to and and

拿督戴美德大主教 圣公会东南亚教省 沙巴教区会督

### 新加坡教区



主教:章剑文主教(博士) 副主教: 罗豫敬主教

#### 感恩事项

- 1. 为着全新的区组计划,创造了牧区 •圣公会新加坡教区 间联络和配搭的机会而感恩。
- 3.2022年11月,为32位候选人举行了 · 学校和教育工作 按牧典礼,其中有28位按立的候选人 o有智慧和勇气带领团队完成基督教教育使命 来自我们的宣教区,15位来自印度尼 西亚,9位来自尼泊尔,2位来自泰 · 宣教事工/宣教区 国, 2位来自柬埔寨。
- 4. 感谢赞美上帝, 预备足够的资金购买下一间酒店成为印尼圣公会神学 院,以及圣安德烈学校Niki-Niki的建 筑工程。
- 教会,包括植堂事工。

#### 代祷事项

- o以牧区之间的社体交往和相互扶持为重点的 区组(Area Groups)。
- 2. 随着新加坡走出冠病19的阴霾,摆 o牧师、女会吏和牧养同工都在相当大的压力脱随冠病大流行而来的所有限制,我 下服侍,因为我们持续面对新的挑战和不断变们的牧区正在慢慢恢复到常态。 化的服侍环境。

  - o更多服侍者在各个宣教点中服侍,例如英语 中心、宿舍。
- 社区服务 o提高疗养院和居家护理服务的临终慈怀疗 护;加强每个中心的工作人员和受益者们的牧 **养关怀和属灵关怀;面对自闭症和精神病患者** 5. 不断努力于有效率的传福音和建立 中的挑战性病例时, 祈求有上帝的恩典和奇迹 般的干预。



#### 西马教区

教区主教 : 主教Steven Abbarow博士 : 主教Jason Selvarai博士, 主教苏志青博士

#### 赞美和感恩

- 人数正在返回教会. 宣教工作在 霹雳州内陆区和金马伦高原的原 住民中继续进行。我们感恩!
- 2. 2021-2030教区主题, "看哪 我让一切都更新!"。我们感恩 教区牧者和领导层维持专注:并 重新点燃教区的使命和事工。
- 3. 我们感谢Steven主教奋勇和坚 定的领导。他对整个教区福音推 广的坚持和热情是最鼓舞人心 的, 为以身作则的领导。

#### 祈求和代祷

- 1. 随疫情后,会友、金钱和事工 1. 为教区(2021-2030)理想目标主题实 正回归教会生活。在吉隆坡诸圣 现结果子。祈求所有牧者、女会吏、教会 堂的按立礼上,新增了14位牧师理事、教区委员会和董事会成员一起努 和会吏,以及一位女会吏。受洗力,在门徒训练、敬虔的领导和新植堂会人数正在返回教会。宣教工作在中成长。
  - 2. 祈求主医治Steven主教,坚立他以卓越 完成他的主教职位。赐福于他的妻子、安 妮和他们的孩子。也为Jason Selvaraj 主教和苏志青主教祷告,愿主以祂的思 典、健康和良善祝福他们。
  - 3. 神学训练: 马来西亚神学院、圣保罗神 学院和教区平信徒培训和领导发展计划、 AIM (圣公会事工学院),使研读圣经的学生有足够的能力,无论身在何处在上帝 所带领的宣教工场担任任何职份。
  - 4. 教区儿童事工和教区青年事工。为在儿 童和青少年中进行有效的外展工作祷告。 好让他们长大后认识基督并信靠祂。
  - 5. 提高教区社关事工的能力和效率。为慈 爱的回应、员工培训、人力增加和良好的 财务支援祷告。

# 沙巴教区

教区主教: The Most Revd Datuk Melter Jiki Bin Tais 副主教: The Rt Revd John Yeo

#### 赞美和感恩

- 行的教区大会附有果效。
- 2. 虽然教会大部分处于封锁状态, 但主将相当多的新信徒加入教会。
- 3. 尽管受到瘟疫的挑战, 我们感谢并赞美主使沙巴教区能够继续我们 的发展项目,包括新教堂建筑和扩 建工程。
- 4. 我们感谢和赞美上帝, 在2022 年 按立了六名牧师和两名会吏,并授予了九名传道的执照。我们为在印度尼西亚加里曼丹努努干举行的第 一次按立典礼而感到高兴。
- 5. 由于教区里的一些活动都有以现 场或线上进行,我们感到欢欣因为 从教区所作出的回应相当积极。我 们也为着国文祷告会和青少特会的 出席人数创新高而感谢主。

#### 祈求和代祷

- 1. 我们感谢主因为开放后,现场进 1. 为所有教会祷告,让我们抓紧机会接触 年轻一代, 有意识地训练下一代教会和社 会中的神职人员、牧师和领袖。
  - 2. 祷告整个教区在迈进新建立的地方教区 能够怀有清晰的共同异象。为教区的领袖 们祈求从主来的智慧, 以制定最佳的增长 策略。
  - 3. 为着教会的扩建工作向主求稳定的财 务、土地和财产的供应。
  - 4. 赋予平信徒权力并兴起全职传道人从事 事工和宣教工作,包括职场事工。祷告教 区能够使用一切所许可的来达到此目的。
  - 5. 祷告教区能够通过教会学校、教会开办 的圣愿学校、任何社会外展和福利工作来 接触未加入教会的人。并与我们的社会保 持联系。



#### 古晋教区

教区主教: 拿督Danald Jute主教 副主教: Nelson Ugas Bulang主教/ Andrew Shie 主教

#### 赞美和感恩

- 2022 年 3 月及 4 月授按立。
- 2. 三位神学院学生及平信徒领袖毕 2. HTBB植堂于古晋。 业于马来西亚神学院,并各获得神 2. HTBB植堂于古晋。 学证书和文凭。
- 会吏长及Dennis Gimang法政牧师于 我们实习规划中的神学生。 去年荣休。
- 4. 两位会吏长及法政牧师授封立 并启始了砂拉越上中部的会吏长之 职和宣教地区。
- 5. 第二十三届教区双年姐妹联谊会 师生。 在美里成功举办。
- 6. Andrew Shie主教于 9 月授按立 为助理主教。

#### 祈求和代祷

- 1. 六位新会吏和一位牧师分别于 1. 随着其他建筑项目, 重建古晋显现 之殿作为我们的教区神学院。
- 3. 在哥打京那巴鲁的沙巴神学院及在 3. 多年忠心事奉的Stanley Bunseng 芙蓉的马来西亚神学院接受培训及在
  - 4. 砂拉越、汶莱及西加里曼丹的宣教 工作。
  - 5. 宣教学校—各学校校长、董事会、